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S P R A V A O C I N N O S T I F I N A N C N E J K O M I S I E Z A R O K 2013 

Fmancna komisia bola vi,t\^orena v zmysle zakona 369/1990 Z.z. o obecnom zriadeni 

V platnom zneni a pracuje v zlozem, akom boli jej clenovia schvaleni obecnym zasmpitel'stvom 

vo Valaskej Belej: 

Ing. Viliam Furka - predseda FK 

Be. Cudmila Podskocova - clen FK 

Viktor Kotian - clen FK 

Samuel Topak - clen FK > 

Komisia pocas tohto obdobia zasadala 1 krat (26. 11.). K dolezirym temam, ako 

napriklad plnenie rozpoctu obce za I., II. a III. k\'artal na stxane ^'ydavkov a prijmov, 

k predlozenym cenovym ponukam ohl'adom investicnych akcii, ziadosti Zakladnej skoly 

s materskou skolou o prefinancovanie nakladov, Zasadam hospodarenia obce, k V Z N tykajucich 

sa dani, poplatkov a dotacii, k ziadostiam obcanov o financne prispevky atd'. sa komisia 

v}'jadrovala viackrat tak, aby dokazala pripravit' co najlepsie podklady pre informovanost' 

a rozhodovanie obecneho zasmpitel'stva. 

Zasadnutie sa tykalo prerokovania rozpoctu na rok 2014 a navrhu zmien ako vychodiska 

pri t\'orbe rozpoctu na d'alsie obdobie. Chcem podotkniit', ze pri t\^orbe rozpoctu sme wchadzaU 

2 udajov roku 2013, nakol'ko Statny rozpocet na rok 2014 nebol zatiaF schvaleny. Boli 

prerokovane: 

analyza prijmov a vydavkov podl'a ich struktury (bezne, kapitalove, financne) 

analyza navrhov zmien rozpoctu obce na rok 2014, 

posudenie poskytovania dotacii pravnickym a iyzickym osobam, 

posudenie rozpoctovych poziadaviek Zakladnej skoly s materskou skolou, 

analyza jednotlivych programov s dopadom na celkovy rozpocet, 

prehodnotenie vysky poplatkov a dani, 

navrhy na znizenie vydavkov za komunalny odpad, odvoz V O K , paliva vo vykurovacom 

obdobi, spotrebu eiektrickej energie za verejne osvetlenie. 



Na zaver chcem pod'akovaf vsetkym clenom komisie za ich odbome stanoviska, zanietenost' pri 

rieseni zasadnych otazok vo vzfahu k fmancnym prostriedkom obce, za trpezlivost' a inspirujuce 

nazory a ze s rovnakym zanieteni'm budeme pokracovat' i v d'alsom obdobi, kedy caka komisiu este 

vela pracovnych uloh a nesplnenych predsavzati. 


